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Folketingetsretsudvalg

Vedrørende: De såkaldte dræberhunde.

Hvad er den grundliggende årsag til at disse hunde ikke gøres ulovlige, skal der lig på bordet først

eller hvad?

Med venlig hilsen

Ole B Frederiksen 
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